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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valójában miért volt szükség a magántulajdonban 
lévő meddőségi klinikák állami tulajdonba vételére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány hat magántulajdonban lévő meddőségi központot államosított. Nem világos, hogy mi
volt ennek a valódi oka és célja.

Mindezek miatt kérdezem:

Valójában miért volt szükség a magántulajdonban lévő meddőségi klinikák állami tulajdonba
vételére? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2020. január 10.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)


